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2024. gada 19. decembrī               Nr.34 

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs Andis Āboliņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja Inga Koha–Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas 

vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti: 

Andis Āboliņš  

Antra Grūbe (pēc pārtraukuma plkst. 10.16 pievienojas plkst. 10.24) 

Eva Kārkliņa (Zoom videokonferenču platformā pievienojas plkst. 14.23; aiziet plkst. 18.04) 

Ainis Stūrmanis (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 10.51 līdz 

plkst. 10.10; nav redzams no plkst. 14.00 līdz plkst. 14.02; pēc pārtraukuma plkst. 15.01 

pievienojas plkst. 15.10; nav redzams no plkst. 16.14)  

Andis Astrātovs (pievienojas plkst. 09.04; iziet plkst. 09.52, pievienojas plkst. 09.56) 

Dainis Karols (iziet 09.37, pievienojas plkst. 09.42; iziet plkst. 11.05, pievienojas plkst. 11.12; 

pēc pārtraukuma plkst. 13.00 pievienojas plkst. 13.02; iziet plkst. 14.33, pievienojas 

plkst. 14.43; pēc pārtraukuma plkst. 15.01 pievienojas plkst. 15.03; aiziet plkst. 17.18) 

Andra Grīvāne-Bārda (aiziet plkst. 17.54) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (pievienojas plkst. 09.26; iziet plkst. 11.26, pievienojas plkst. 11.30; pēc 

pārtraukuma plkst. 15.01 pievienojas plkst. 15.03; iziet plkst. 17.48, pievienojas plkst. 17.55) 

Oļegs Solovjovs (Zoom videokonferenču platformā; pēc pārtraukuma plkst. 13.00 pievienojas 

plkst. 13.05; nav redzams no plkst. 13.09 līdz plkst. 13.22; nav redzams no plkst. 13.59; 

pievienojas plkst. 16.28; pēc pārtraukuma plkst. 16.48 pievienojas plkst. 16.56; aiziet 

plkst. 17.04) 

Lauris Pīlēģis  

Māris Rozenbergs (aiziet plkst. 16.55) 

Gaidis Bērziņš (Zoom videokonferenču platformā; pēc pārtraukuma plkst. 13.00 pievienojas 

plkst. 13.05; nav redzams no plkst. 13.42 līdz plkst. 13.45; nav redzams no plkst. 14.10 līdz 



plkst. 14.22; pēc pārtraukuma plkst. 15.01 pievienojas plkst. 15.04; nav redzams no plkst. 15.10 

līdz plkst. 15.12; aiziet plkst.17.06) 

Ilva Norenberga (iziet plkst. 09.59; pēc pārtraukuma plkst. 10.16 pievienojas plkst. 10.20; pēc 

pārtraukuma plkst. 13.00 pievienojas plkst. 14.20; pēc pārtraukuma plkst. 15.01 pievienojas 

plkst. 16.01)  

Aldis Pinkens  

Kalvis Kalniņš (Zoom videokonferenču platformā pievienojas plkst. 09.16; pēc pārtraukuma 

plkst. 15.01 pievienojas plkst. 15.04; aiziet plkst. 18.03) 

Gundars Sebris (Zoom videokonferenču platformā pievienojas plkst. 10.24; nav redzams no 

plkst. 11.48; pievienojas plkst. 13.48; pēc pārtraukuma plkst. 15.01 pievienojas plkst. 15.04; 

aiziet plkst.17.08) 

Ieva Brūna-Labāne (Zoom videokonferenču platformā pievienojas plkst.09.08; nav redzama no 

plkst. 10.39 līdz plkst. 10.42; nav redzama no plkst. 11.10 līdz 11.26; nav redzama no plkst. 

13.15 līdz 13.46; nav redzama no plkst. 13.50 līdz plkst. 14.02; nav redzama no plkst. 14.03 

līdz plkst. 14.08; nav redzama no plkst. 14.25 līdz plkst. 14.36; pēc pārtraukuma plkst. 15.01 

pievienojas plkst. 15.05; nav redzama no plkst. 15.11 līdz plkst. 15.24; nav redzama no 

plkst. 16.10 līdz plkst. 16.14; nav redzama no plkst. 16.24 līdz plkst. 16.28; aiziet plkst.17.06) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Sandra Pētersone  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

vadītāja 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta Tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Inga Romaško  – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Aigars Šturms – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākais 

jurists 

Kristīne Riekstiņa–Sniedziņa – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības 

departamenta iepirkumu nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs  

Inga Koha–Kurovska – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Jānis Mucenieks – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas lietotāju atbalsta 

speciālists 

Citi: 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Elza Rozentāle – Talsu Kultūras centra direktore 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Juris Kronbergs – Laucienes apvienības pārvaldes vadītājs 

Neils Balgalis – SIA “Grupa93” vadītājs, pilsētplānotājs 

Anita Beikule – SIA “Grupa93” projektu vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Baiba Dūda – Dundagas kultūras pils direktore 

Jaroslavs Romanovičs – Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma centra vadītājs 



Dana Kalašņikova – Talsu novada vidusskolas direktore 

Agris Purkalns – Talsu novada vēlēšanu komisijas priekšsēdētājs 

Zigmunds Brunavs – Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja amata kandidāts 

  

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par nekustamā īpašuma “Strazdes bērnunams”, Strazdes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

2. Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” apstiprināšanu. 

3. Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām. 

4. Par Talsu novada vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. gadam. 

5. Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

6. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 2024. gada 25. aprīļa lēmumā Nr. 143 “Par 

grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 466 

“Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un Par 

grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā Nr. 253 “Par 

Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu”. 

7. Par pilnvarojumu līgumam “Nodarbības bērna attīstības veicināšanai nodrošināšanu no 

2025. gada 1. janvāri līdz 2025. gada 31. decembrim”. 

8. Par pilnvarojumu Pakalpojuma līguma “Par aprūpi mājās un drošības pogas – 

pakalpojuma, personas dzīvesvietā, sniegšanu Talsu novada Pašvaldības Sociālā dienesta 

klientiem”. 

9. Par iepirkuma līguma “Dienas aprūpes centra pakalpojums pilngadīgām personām ar 

garīga rakstura traucējumiem” slēgšanu ar Biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts” 

Kurzemes komiteju. 

10. Par atbrīvojumu no telpu nomas maksas Talsu pensionāru biedrībai. 

11. Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 105 

“Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas sastāvu”. 

12. Par grozījumiem Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā. 

13. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības 2024.gada 25. janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1 “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība mācību 

uzsākšanai Talsu novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs 

pamatizglītības programmas apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē” izdošanu. 

14. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra nolikumā 

Nr. 3/2024 “Budžeta komisijas nolikums”. 

15. Par pārrakstīšanās kļūdas labošanu Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 30.maija 

lēmumā Nr.171. 

16. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” izdošanu. 

 Informatīvā daļa 

17. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

18. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 



A. Pinkens jautā, vai izskatīts iesniegums, kurā aicina izveidot Ētikas komisiju, lai 

izvērtētu divu deputātu rīcību? 

A. Āboliņš atbild, ka iesniegums saņemts. Ar deputātiem, kuri pārkāpuši ētikas 

kodeksu veiktas pārrunas.  

Plkst. 09.04 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst. 09.08 pievienojas I. Brūna-Labāne 

A. Pinkens jautā, kādēļ darba kārtībā nav iekļauts jautājums par izpilddirektora darba 

novērtējumu? Vai novērtējums ir veikts? 

A. Āboliņš atbild, ka novērtējums ir veikts un pieņemts lēmums publiski novērtējumu 

neizskatīt. Novērtēšanas rezultāti deputātiem  tiks nosūtīti. 

Plkst. 09.16 pievienojas K. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, kādēļ netiek skatīts biedrības “Sabiles attīstībai” iesniegums par 

administratīvo teritoriju sadalīšanu?  

A. Āboliņš atbild, sakarā ar to, ka Sabiles un Stendes apvienības pārvalde nesen tika 

izveidota, šobrīd iesniegums  par sadalīšanu netiks izskatīts. 

A. Rozenfelds informē, ka atbilde uz iesniegumu biedrībai “Sabiles attīstībai” ir 

sniegta un atbilde tiks nosūtīta deputātiem iepazīties. 

A. Pinkens jautā, kas notiek ar darbinieku darba samaksu saistībā ar minimālās 

mēnešalgas palielināšanos no 1. janvāra, nav nepieciešams Domes lēmums? 

D. Tabulēvica atbild, ir nepieciešams Domes lēmums. Informācija tiks sniegta pie 

izpilddirektora atskaites. 

 

1.§ 

Par nekustamā īpašuma “Strazdes bērnunams”, Strazdes pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

A. Āboliņš, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

 

Ziņo D. Tabulēvica, Talsu novada pašvaldības īpašumā atrodas nekustamais īpašums 

“Strazdes bērnunams”, Strazdes pagastā, Talsu novadā. Nekustamais īpašums nav iznomāts un 

nav nepieciešams pašvaldības iestādēm pašvaldības funkcijas nodrošināšanai. Sertificēts 

vērtētājs noteicis Nekustamā īpašuma tirgus vērtību 47 000,00 EUR un novērtēšanas izmaksas 

ir 300,00 EUR. Lēmumprojekts paredz nodot nekustamo īpašumu “Strazdes bērnunams” 

atsavināšanai, rīkojot elektronisku izsoli. Noteikt atsavināšanas veidu – pārdošana elektroniskā 

izsolē ar augšupejošu soli. Noteikt nekustamā īpašuma nosacīto cenu 47 300,00 EUR. un 

samaksas termiņu – pieci gadi no pirkuma līguma noslēgšanas dienas. Apstiprināt nekustamā 

īpašuma izsoles noteikumus saskaņā ar pielikumu. Izsole sākas 9. janvārī un beidzas 

10. februārī un līdz 7. februārim SIA “Talsu ūdens” atbrīvos īpašumu no atdzelžošanas 

iekārtām, kā arī izveidos atsevišķu elektropiegādes mezglu, kas nodrošinās elektroenerģiju 

dziļurbuma darbībai.  

A. Pinkens jautā, vai vienošanās ar SIA “Talsu ūdens” ir fiksēta? Kurš segs izmaksas 

par darbiem?  

D. Tabulēvica atbild, ka sagatavots kapitāldaļu turētāju lēmums, kurā noteiktas 

SIA “Talsu ūdens” veicamās darbības. Izmaksas segs SIA “Talsu ūdens”. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Kalvis Kalniņš 

[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 



“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 366 “Par nekustamā īpašuma “Strazdes bērnunams”, Strazdes pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

2.§ 

Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” apstiprināšanu 

Āboliņš, L. Laicāns, G. Bērziņš, A. Pinkens, A. Beikule 

 

Ziņo L. Laicāns, jautājums skatīts, vairākkārt, Attīstības komitejas sēdēs un šobrīd tiek 

virzīts apstiprināšanai. Pēc Attīstības komitejas sēdes [03.12.2024.] ir aprēķināts, ka krasta 

kāpu aizsargjoslu maiņa skars mazliet vairāk kā 1000 īpašumus. Aptuveni 100 zemes vienības 

skars būtiskas izmaiņas. Tematiskajā plānojumā ir sagatavots priekšlikums krasta kāpu 

aizsargjoslas noteikšanai un tālāk ir integrējams teritorijas plānojumā. Saņemts Viedās 

administrācijas un reģionālās attīstības ministrijas vēstule ar skaidrojumu jēdzienam – 

vēsturiskā apdzīvojuma struktūra, kas ir piemērojams nosakot krasta kāpu aizsargjoslu. Saistībā 

ar biotopu precizēšanu un iekļaušanu krasta kāpu aizsargjoslā, nepieciešams piesaistīt ekspertu, 

kas apseko teritoriju un iesniedz Dabas aizsardzības pārvaldei atzinumu, izvērtēšanai, lai veiktu 

attiecīgās izmaiņas. Budžetā nepieciešams paredzēt finansējumu, kuru nepieciešamības 

gadījumā var izmantot ekspertu iesaistei. Saistībā ar sabiedrības informēšanu par krasta kāpas 

aizsargjoslu noteikšanu izteikti divi priekšlikumi: sagatavot informatīvu materiālu, ko publicēt 

pašvaldības mājaslapā un informatīvajā izdevumā ar skaidrojumu, kā tiek noteikta krasta kāpu 

aizsargjosla un runāt ar iedzīvotāju padomēm kuras skar krasta kāpu aizsargjosla. Tiek uzturēti 

kontakti ar apkārtējām pašvaldībām, tiek sekots līdz un ņemts vērā, citu  pašvaldību risinājumus 

nosakot krasta kāpu aizsargjoslu. Pēc krasta kāpu aizsargjoslas noteikšanas, atkārtoti tiks runāts 

ar Dabas aizsardzības pārvaldi par Slīteres nacionālā parka teritoriju un Kolkas pagasta 

teritoriju. 

Plkst. 09.36 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 09.37 iziet D. Karols 

Plkst. 09.42 pievienojas D. Karols 

Plkst. 09.52 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 09.56 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst. 09.59 iziet I. Norenberga 

G. Bērziņa viedoklis, iedzīvotājus, kurus būtiski skars krasta kāpu aizsargjosla 

nepieciešams informēt. Nepieciešams nosūtīt visām iedzīvotāju padomēm un pašvaldību 

pārstāvjiem informāciju, lai tās informē iedzīvotājus. Lūdz L. Laicānam noformulēt atbilstošu 

priekšlikumu. 

L. Laicāns atbild, ka priekšlikums tiks iekļauts lēmumprojektā.  

 

Plkst. 10.04 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 10.16 sēde turpinās 

 

A. Āboliņš informē, ka dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” ievietots 

priekšlikums: Papildināt lēmuma projektu 3. punktu šādā redakcijā: 3. Uzdot Talsu novada 

pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma 

departamentam informāciju par Baltijas jūras un Rīgas līča piekrastes krasta kāpu aizsargjoslas 

noteikšanu līdz 31.03.2025. nosūtīt iedzīvotāju padomēm kurām tas ir saistošs, kā arī ievietot 

Talsu novada pašvaldības tīmekļvietnē www.talsunovads.lv un pašvaldības informatīvajā 

izdevumā “Talsu Novada Ziņas”. Iesniedza Lauris Laicāns. 

A. Pinkens jautā, vai privātpersonai  un pašvaldībai jāsedz izdevumi par biotopu 

eksperta pakalpojumiem? 

Plkst. 10.20 pievienojas I. Norenberga 



Plkst. 10.22 pievienojas A. Grūbe 

L. Laicāns atbild, ka izteikts priekšlikums 2025. gada budžetā paredzēt finansējumu 

biotopu eksperta pakalpojumiem.   

Plkst. 10.24 pievienojas A. Grūbe  

Notiek diskusijas starp A. Pinkenu, L. Laicānu un tematiskā plāna izstrādātājiem. 

Plkst. 10.39 nav redzama I. Brūna-Labāne 

A. Pinkens jautā, kas notiek ar biotopiem, kas atrodas ārpus krasta kāpu aizsargjoslas? 

A. Beikule sniedz skaidrojumu. 

G. Bērziņa viedoklis, jāapsver iespēja nosūtīt Viedās administrācijas un reģionālās 

attīstības ministrijai vēstuli, ar lūgumu, sniegt skaidrojumu, kurš apmaksās biotopu eksperta 

darbu, situācijā, ja tiks konstatēts, ka biotops kādā vietā vairs nav, vai dabas datu sistēmā 

“OZOLS” ir iezīmēts pavirši vai nepamatoti. 

L. Laicāns informē, ka deputātiem tiks nosūtīta informācija par tālākām darbībām, kas 

saistītas ar krasta kāpu aizsargjoslu. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

A. Pinkena viedoklis, piekrastes teritorija ir ļoti gara un līdz ar to teritorijas plānošanas 

darbs bijis laikietilpīgs. Izstrādātāji un pašvaldības darbinieki pie šī tematiskā plāna ieguldījuši 

lielu darbu. Cer, ka šo plānojumu varēs salīdzinoši vienkāršā veidā pārnest uz teritorijas 

plānojumu. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 367 “Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” 

apstiprināšanu”. 

 

3.§ 

Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 



A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 368 “Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietām”. 

 

4.§ 

Par Talsu novada vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. gadam 

A. Āboliņš, A. Pinkens, D. Kalašņikova 

 

A. Pinkens jautā, vai pēc Sociālo, izglītības, kultūras un sporta komitejas tika veikti 

kādi precizējumi lēmumprojektā? 

D. Kalašņikova atbild, pēc Sociālo, izglītības, kultūras un sporta komitejas 

[04.12.2024.] sēdes ieteikumiem, tika papildinātas prioritātes nākamajiem trīs gadiem, norādot 

konkrētus kvantitatīvos un kvalitatīvos sasniedzamos rezultātus. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 369 “Par Talsu novada vidusskolas attīstības plānu 2025. – 2027. gadam”. 

 

5.§ 

Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā 

A. Āboliņš, I. Purviņa, L. Pīlēģis, Z. Brunavs 

 

Ziņo I. Purviņa, ka Talsu novada pašvaldība 2024. gada 7. novembrī izsludināja 

konkursu uz Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja amatu, kurā pieteicās divi 

pretendenti. Saskaņā ar pretendentu atlases komisijas lēmumu, Zigmunds Brunavs tika ieteikts 

Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja amatam.  

L. Pīlēģis jautā Z. Brunavam, stājoties vadītāja amatā, kādi būs primārie darbi, kas tiks 

veikti? 

Z. Brunavs atbild, lai normāli varētu funkcionēt jāsāk ar struktūras veidošanu, jādeleģē 

darbi un jāveido komunikācija ar iedzīvotājiem.  

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 



“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Lauris Pīlēģis 

[balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  2 (Gaidis Bērziņš, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 370 “Par Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja iecelšanu 

amatā”. 

Plkst. 11.05 iziet D. Karols 

 

6.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 2024. gada 25. aprīļa lēmumā Nr. 143 “Par 

grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra lēmumā Nr. 466 

“Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un “Par 

grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā Nr. 253 “Par 

Talsu novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu”” 

A. Āboliņš, I. Purviņa, A.  Pinkens, I. Norenberga, J. Romanovičs, L. Pīlēģis, B. Dūda 

 

Ziņo I. Purviņa, pēc Finanšu komitejas [11.12.2024.] sēdes ieteikumiem tika veikti 

grozījumu amata katalogā. Lēmumprojekts paredz Dundagas Kultūras pilī likvidēt, 

struktūrvienībā “Kubalu skola – muzejs”, muzeja speciālista amata vietu un aizstāt ar krājuma 

glabātāja amata vietu. Struktūrvienībā “Kultūras darba vadīšana” pārsaucot amatu galvenais 

mākslinieka uz mākslas un kultūras projektu koordinatoru. Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma 

centrā likvidēt divas amata vietas, remontstrādnieks un tūrisma informācijas centra vadītājs, 

izveidojot ēku un apsaimniekojamās teritorijas pārziņa un tūrisma organizatora amata vietas. 

Ģibuļu apvienības pārvaldē piešķirt vienu amata vietu – krāšņu kurinātājs. 

A. Pinkens jautā, kad tiks atsūtīts Finanšu komitejā [11.12.2024.] izteiktais lūgums, 

atsūtīt komisijas izvērtējumu par amata grozījumiem? 

I. Purviņa atbild, informācija tiks nosūtīta. 

Plkst. 11.10 nav redzama I. Brūna –Labāne 

A. Pinkens jautā, vai grozījumiem ir ietekme uz budžetu?  

I. Purviņa atbild, ka finanšu ietekme ir, Ģibuļu apvienības pārvaldē piešķirtajai amata 

vietai. 

I. Norenberga jautā, vai likvidējot Sabiles mākslas, kultūras un tūrisma informācijas 

centra vadītāja pienākumi tiks uzticēti tūrisma organizatoram? 

J. Romanovičs atbild, ka visas tūrisma informācijas centra vadītāja funkcijas pildīs 

tūrisma organizators. 

Plkst. 11.12 pievienojas D. Karols 

L. Pīlēģis jautā, kādēļ Dundagas Kultūras pils organizatora vadītājs klasificēts ar 

10 mēnešalgu grupu, bet Tautas nama vadītāji ar 8 mēnešalgu grupu? Kādēļ šāda atšķirība? 

I. Purviņa atbild, ka Dundagas Kultūras pils organizatora vadītājs pilda arī Dundagas 

Kultūras pils direktora vietnieka funkcijas. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, J.  Kļava. 

Plkst. 11.26 iziet A. Kalniņš 

Plkst. 11.26 pievienojas I. Brūna –Labāne 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 



“PAR” -  

15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ:  

 

Pieņemt lēmumu Nr. 371 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības 2024. gada 25. aprīļa 

lēmumā Nr. 143 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 13. decembra 

lēmumā Nr. 466 “Par Talsu novada pašvaldības iestāžu amatu kataloga apstiprināšanu” un “Par 

grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā Nr. 253 “Par Talsu 

novada pagasta pārvalžu reorganizāciju un amata katalogu apstiprināšanu””. 

 

7.§ 

Par pilnvarojumu līgumam “Nodarbības bērna attīstības veicināšanai nodrošināšanu no 

2025. gada 1. janvāri līdz 2025. gada 31. decembrim” 

A. Āboliņš, I. Kārklevalka, A. Pinkens, D. Tabulēvica, A. Astrāovs 

 

Ziņo I. Kārklevalka, sagatavots lēmumprojekts “Par pilnvarojuma līguma slēgšanu ar 

Ģimeņu bērnu attīstības centrs “Brīnumiņš”, lai nodrošinātu sociālās rehabilitācijas 

pakalpojuma pieejamību bērniem un jauniešiem līdz 24 gadu vecumam ar invaliditāti un 

bērniem ar funkcionāliem traucējumiem, nepieciešams slēgt līgumu ar pakalpojuma sniedzēju, 

kas nodrošinātu sociālās rehabilitācijas pakalpojumus ar mērķi uzlabot pakalpojuma saņēmēju 

funkcionālās spējas, saskaņā ar normatīvajiem aktiem, tai skaitā Talsu novada domes 

2021. gada 26. augusta saistošajiem noteikumiem Nr.11 “Par sociālajiem pakalpojumiem”. 

Talsu novada Sociālais dienests 11.11.2024. nosūtīja uzaicinājumu “Par nodarbībām bērna 

attīstības veicināšanai nodrošināšanu no 2025. gada 1. janvāri līdz 2025. gada 31. decembrim 

Ģimeņu un bērnu attīstības centram “Brīnumiņš””. Talsu novada Sociālais dienests 21.11.2024. 

saņēma Ģimeņu un bērnu attīstības centra “Brīnumiņš” piedāvājumu sniegt nodarbības bērna 

attīstības veicināšanai bērniem un jauniešiem līdz 24 gadu vecumam ar invaliditāti un bērniem 

ar funkcionāliem traucējumiem noteiktajā laika periodā. Pakalpojuma sniedzējs ir ilgstošas 

sadarbības partneris Talsu novada Sociālajam dienestam nodrošinot nodarbības bērnu attīstības 

veicināšanai vairāk kā piecus gadus. Sadarbības laikā nav konstatētas neatbilstības atbilstoši 

normatīvo aktu prasībām pakalpojuma sniegšanas procesā, kā arī no pakalpojuma saņēmējiem 

un to likumiskajiem pārstāvjiem nav saņemtas sūdzības par nekvalitatīvu pakalpojuma 

sniegšanu. Pakalpojums, kas tiek nodrošināts, uzlabo ikviena pakalpojuma saņēmēja 

funkcionēšanu, sniedz arī atbalstu pakalpojumu saņēmēju ģimenei, atvieglojot ikdienu, kā arī 

kopumā veicina pašvaldības sociālās vides uzlabošanos. Pakalpojumu saņēmēji, likumiskie 

pārstāvji novērtē šādu iespēju saņemt pakalpojumus, kā rezultātā uzlabojas to ikdiena, kas 

bērniem un jauniešiem ar invaliditāti ir īpaši būtiska.  

Plkst. 11.30 pievienojas A. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, vai lēmumprojektā nav nepieciešams iekļaut kāds ir nepieciešamais 

finansējums? 

D. Tabulēvica atbild, ka lēmumprojektu var papildināt ar otro punktu, kas nosaka, ka 

finanšu līdzekļi tiek segti no Talsu novada pašvaldības 2025. gada budžeta līdzekļiem. 

 

Plkst. 11.34 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 11.41 sēde turpinās 

 

D. Tabulēvica izsaka priekšlikumu: Izdevumus 182 120,00 EUR (simts astoņdesmit 

divi tūkstoši viens simts divdesmit euro, 00 centi) apmērā par pakalpojuma līgumā “ Par aprūpi 



mājās un drošības pogas – pakalpojuma, personas dzīvesvietā, sniegšanu Talsu novada 

Pašvaldības Sociālā dienesta klientiem” noteikto pakalpojumu segt no Talsu novada 

pašvaldības 2025.gada budžeta līdzekļiem uzskaites dimensijas koda 23.03 “sociālie pabalsti”, 

EKK 6419.4. 

Deputātiem vienojoties tiek veikti redakcionāli precizējumi lēmumprojektā. 

A. Pinkens jautā, kādēļ pilnvarojumu paraksta iestādes vadītājs nevis izpilddirektors? 

D. Tabulēvica atbild, ka iestādes vadītājs uzrauga līguma darbību un  finanšu līdzekļi 

tiek segti no Sociālā dienesta budžeta. 

A. Pinkens izsaka viedokli, ka šādus lēmumus apstiprina izpilddirektors nevis Dome. 

Plkst. 11.48 nav redzams G. Sebris 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 372 “Par pilnvarojumu līgumam “Nodarbības bērna attīstības veicināšanai 

nodrošināšanu no 2025. gada 1. janvāri līdz 2025. gada 31. decembrim””. 

 

8.§ 

Par pilnvarojumu Pakalpojuma līguma “Par aprūpi mājās un drošības pogas – 

pakalpojuma, personas dzīvesvietā, sniegšanu Talsu novada Pašvaldības Sociālā 

dienesta klientiem” 

A. Āboliņš, I. Kārklevalka, A. Astrātovs, A. Pinkens, L. Pīlēģis 

 

A. Pinkens jautā, vai lēmumprojektā nav nepieciešams iekļaut cik liels finansējums 

nepieciešams 2025. gadā? 

I. Kārklevalka atbild, ka lēmumprojektā tiks veikti tehniski precizējumi. 

A. Astrātovs lūdz, veicot lēmumprojektiem tehniskos labojumus pievienot atsauci uz 

saistošajiem noteikumiem. 

 

Plkst. 11.55 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.00 sēde turpinās 

 

A. Āboliņš informē, ka sistēmā “LIETVARIS” jautājumā sadaļā “Apspriedes gaita” 

pievienota precizēta lēmumprojekta datne. 

Plkst. 13.02 pievienojas D. Karols 

Jautājumus uzdod A. Pinkens 

Plkst. 13.05 pievienojas O. Solovjovs 

Plkst. 13.05 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 13.05 nav redzams O. Solovjovs 

Starp deputātiem notiek diskusija. 

Plkst. 13.15 nav redzams I. Brūna-Labāne 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens 

Plkst. 13.22 pievienojas O. Solovjovs 



A. Pinkens iesaka, veikt precizējumu lēmumprojekta 1. punktā, nosakot, ka līgums 

tiek slēgts uz 48 mēnešiem. 

D. Karols jautā, kas notiek gadījumā, kad piešķirtie finanšu līdzekļi tiek iztērēti ātrāk 

par 48 mēnešiem? 

D. Tabulēvica atbild, ka pakalpojuma sniedzēju skaits ir atbilstoši budžetā 

paredzamajiem finanšu līdzekļiem un pakalpojums tiek sniegts pēc vajadzības. Ja pakalpojumu 

skaits pārsniedz lēmumā noteikto summu, tad nepieciešams veikt grozījumus budžetā. 

D. Karols jautā, vai iepriekšējo līgumu ietvaros izteiktas kādas pretenzijas? 

I. Kārklevalka atbild, ka sūdzības nav bijušas. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Kalvis Kalniņš) 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Juzefa Kļava) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 373 “Par pilnvarojumu Pakalpojuma līguma “Par aprūpi mājās un drošības 

pogas – pakalpojuma, personas dzīvesvietā, sniegšanu Talsu novada Pašvaldības Sociālā 

dienesta klientiem””. 

 

9.§ 

Par iepirkuma līguma “Dienas aprūpes centra pakalpojums pilngadīgām personām ar 

garīga rakstura traucējumiem” slēgšanu ar Biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts” 

Kurzemes komiteju 

A. Āboliņš, I. Kārklevalka, A. Pinkens, L. Pīlēģis 

 

Ziņo I. Kārklevalka, sagatavots lēmumprojekts “Par iepirkuma līguma “Dienas 

aprūpes centra pakalpojums pilngadīgām personām ar garīga rakstura traucējumiem” slēgšanu 

ar Biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts” Kurzemes komiteju”. Iepirkumu uzraudzības biroja 

tīmekļvietnē no 2024.gada 26. novembra līdz 2024.gada 10. decembrim norisinājās iepirkuma 

procedūra. Iepirkumu komisija 2024. gada 11. decembra pieņēmusi lēmumu par iepirkuma 

līguma slēgšanas tiesību piešķiršanu pretendentam – Biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”.  

A. Pinkens jautā, kāpēc jautājums nav skatīts Budžeta komisijas sēdē? 

A. Āboliņš atbild, budžeta komisijas sēdes šobrīd nav notikušas.   

Plkst. 13.42 nav redzams G. Bērziņš 

Plkst. 13.45 pievienojas G. Bērziņš 

A. Pinkens jautā, kāpēc līgumu slēdz uz pieciem gadiem? 

I. Kārklevalka atbild, sakarā ar to, ka, lai pakalpojuma sniedzējs var nodrošināt 

pakalpojuma vietu un nokomplektēt darbinieku komandu. Tas prasa ieguldījumus un tādēļ 

līgums tiek slēgts ilgtermiņā.  

Plkst. 13.46 pievienojas I. Brūna-Labāne 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Plkst. 13.48 pievienojas G. Sebris 

Plkst. 13.50 nav redzama I. Brūna-Labāne 

Starp deputātiem, D. Tabulēvicu un I. Kārklevalku notiek diskusija. 

Plkst. 13.59 nav redzams O. Solovjovs 



Plkst. 14.00 nav redzams A. Stūrmanis 

Plkst. 14.02 pievienojas I. Brūna-Labāne 

Plkst. 14.02 pievienojas  A. Stūrmanis 

Plkst. 14.03 nav redzama I. Brūna-Labāne 

L. Pīlēģis lūdz, pārskatīt, lai līguma nosacījumi nav vienādi ar iepriekš noslēgto 

līgumu, jo spēkā esošā līguma nosacījumi var radīt problēmas. Lūdz atsūtīt sagatavoto līgumu 

deputātiem.   

Plkst. 14.08 pievienojas I. Brūna-Labāne 

A. Pinkena viedoklis, lēmumprojekts nav skatīts komitejās un Budžeta komisijā. Par 

lēmumu nepieciešams diskutēt, kad būs atbildes uz visiem uzdotajiem jautājumiem. 

Lēmumprojektu neatbalstīs un aicina kolēģus jautājumu atkārtoti skatīt komitejās. 

Plkst. 14.10 nav redzams G. Bērziņš 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
7 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Ainis Stūrmanis, Gundars Sebris, Ieva Brūna-Labāne) 

“PRET” -  3 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda) 

“ATTURAS” -  3 (Antra Grūbe, Lauris Pīlēģis, Kalvis Kalniņš) 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Juzefa Kļava) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 374 “Par iepirkuma līguma “Dienas aprūpes centra pakalpojums 

pilngadīgām personām ar garīga rakstura traucējumiem” slēgšanu ar Biedrību “Latvijas 

Sarkanais Krusts” Kurzemes komiteju”. 

 

10.§ 

Par atbrīvojumu no telpu nomas maksas Talsu pensionāru biedrībai 

A. Āboliņš, E. Rozentāle 

 

Ziņo E. Rozentāle, Talsu novada pašvaldībā saņemts Talsu pensionāru biedrības 

iesniegums ar lūgumu iznomāt nekustamā īpašuma Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, Lielo 

zāli, Talsu pensionāru biedrības gada noslēguma kopsapulces pasākuma organizēšanai 

2025. gada 22. janvārī. Iesniegumā lūgts pašvaldību atbrīvot biedrību no telpu nomas maksas 

un komunālajām izmaksām. Lēmumprojekts paredz nodot bezatlīdzības lietošanā Talsu 

pensionāru biedrībai nekustamā īpašuma Lielā ielā 19/21 telpas, pasākuma organizēšanai 

2025. gada 22. janvārī.  

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 



Pieņemt lēmumu Nr. 375 “Par atbrīvojumu no telpu nomas maksas Talsu pensionāru biedrībai”. 

 

11.§ 

Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 26. augusta lēmumā Nr. 105 

“Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas sastāvu” 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 376 “Par grozījumu Talsu novada pašvaldības domes 2021. gada 

26. augusta lēmumā Nr. 105 “Par Talsu novada Interešu izglītības programmu vērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāvu””. 

 

12.§ 

Par grozījumiem Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 377 “Par grozījumiem Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski 

medicīniskās komisijas nolikumā”. 

 

13.§ 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības 2024.gada 25. janvāra 

saistošajos noteikumos Nr.1 “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība mācību 

uzsākšanai Talsu novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs 

pamatizglītības programmas apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē” izdošanu 

A. Āboliņš, U. Katlaps 



 

Ziņo U. Katlaps, ka Talsu novada pašvaldības dome 2024.gada 25.janvārī pieņēmusi 

saistošos noteikumus Nr.1 “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība mācību uzsākšanai Talsu 

novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs pamatizglītības programmas 

apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē”, kuri izdoti ar mērķi noteikt vienotus risinājumus un 

nodrošināt bērniem, kuru dzīvesvieta deklarēta pašvaldības administratīvajā teritorijā, iespēju 

iegūt pamatizglītību bērna dzīvesvietai tuvākajā pašvaldības izglītības iestādē – un taisnīgu 

vietu sadali starp bērniem, kuri pretendē uz vietu Talsu novada pašvaldības izglītības iestādē, 

dzīvesvietai tuvākajā izglītības iestādē, un bērniem, kas pretendē uz vietu izglītības iestādē, kas 

nav viņa dzīvesvietai tuvākā izglītības iestāde. Piemērojot noteikumus secināts, ka 

nepieciešams precizēt 12.punktā minētos datumus, līdz kuram lēmumu par uzņemamajiem 

bērniem katrā izglītības iestādē pieņem Izglītības pārvalde un sarakstu nosūta izglītības iestādei.  

Plkst. 14.20 pievienojas I. Norenberga 

Plkst. 14.22 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 14.23 pievienojas E. Kārkliņa 

Plkst. 14.25 nav redzama I. Brūna-Labāne 

Jautājumus uzdod D. Karols. 

D. Karols iesaka 18. punktā labot vārdu “nekavējoties” uz “trīs darba dienu laikā”. 

Plkst. 14.33 iziet D. Karols 

Plkst. 14.36 pievienojas I. Brūna-Labāne 

 Starp A. Pinkenu un U. Katlapu notiek diskusija.  

A. Pinkens jautā, vai vecākiem tiek izsūtīts lēmums vai informācija? 

U. Katlaps atbild, 16. punktā vārds “lēmumu” aizstāt ar vārdu “informācijju”. 

Plkst. 14.43 pievienojas D. Karols 

Lēmumprojektā tiek veikti redakcionāli precizējumi. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Eva Kārkliņa, 

Ilva Norenberga, Gaidis Bērziņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 378 “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības 

2024.gada 25. janvāra saistošajos noteikumos Nr.1 “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība 

mācību uzsākšanai Talsu novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs 

pamatizglītības programmas apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē” izdošanu”. 

 

Plkst. 14.48 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 15.01 sēde turpinās 

 

Plkst. 15.03 pievienojas D. Karols 

Plkst. 15.03 pievienojas A. Kalniņš 

 

14.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 29. februāra nolikumā Nr. 

3/2024 “Budžeta komisijas nolikums” 



A. Āboliņš, L. Rollande, J. Kļava, D. Karols, A. Pinkens, A. Stūrmanis, D. Tabulēvica 

 

Ziņo L. Rollande, lēmumprojekts papildināts ar deputātu ierosinājumiem, kurus 

izteica Finanšu komitejas [11.12.2024.] sēdē. Lēmumprojekts paredz papildināt nolikuma 

7.3. punktu. 

Plkst. 15.04 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 15.04 pievienojas K. Kalniņš 

Plkst. 15.04 pievienojas G. Sebris 

Plkst. 15.05 pievienojas I. Brūna-Labāne 

A. Āboliņš informē, ka dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” ievietoti 

5 priekšlikumi: 

1. Priekšlikums: Svītrot 1.punkta papildinājumu pēc Finanšu komitejas. Iesniedza Juzefa Kļava. 

J. Kļava skaidro priekšlikuma nepieciešamību. 

Plkst. 15.10 nav redzams G. Bērziņš 

Plkst. 15.10 pievienojas A. Stūrmanis 

Plkst. 15.11 nav redzama I. Brūna-Labāne 

Plkst. 15.12 pievienojas G. Bērziņš 

A. Pinkens jautā, ja Budžeta komisija, kurā darbojas 5 amatpersonas, drīkst pieņemt 

gala lēmumu, tad kāda nozīme ir Domei? 

J. Kļava atbild, ka Budžeta komisija pieņem atbilstošus lēmumus (norādījumus, 

rīkojumus, uzteikumus), gala lēmumu pieņem Dome.  

A. Pinkens jautā, kurš nolikuma punkts nosaka, ka Budžeta komisijai ir tiesības pieņemt 

lēmumu, kas jāizpilda iestāžu vadītājiem?   

Starp J. Kļavu un A. Pinkenu notiek diskusija. 

A. Pinkens jautā, kurš normatīvais akts nosaka, ka par katru nepieciešamību iestāžu 

vadītājiem jāsniedz saskaņojums Budžeta komisijā? 

L. Rollande atbild, ka tāds Rīkojums nav. 

Plkst. 15.24 pievienojas I. Brūna-Labāne 

A. Pinkena viedoklis, Budžeta komisijai nav kompetence un pilnvara Domes vietā 

pieņemt lēmumus, kur iestādes un iestāžu vadītāji var izlietot budžeta līdzekļus. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”-  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  

7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, 

Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

2. Priekšlikums: izteikt lēmuma 7.3.2. punktu šādā jaunā redakcijā: Budžeta izpildes 

ierobežošanas gadījumos izvērtē un pieņem atbilstošus lēmumus: 7.3.2.1. par materiālo vērtību 

iegādes nepieciešamību; 7.3.2.2 par jaunu saistību uzņemšanās iespējām par izpildāmiem 

darbiem un pakalpojumiem. Iesniedza Juzefa Kļava.  

J. Kļava sniedz skaidrojumu par otro priekšlikumu. 

A. Pinkena viedoklis, pie šādiem būtiskiem grozījumiem, kur lēmumprojekts tiek ievērojami 

mainīts, vēlreiz nepieciešams saskaņojums ar Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību 

uzraudzības departamenta speciālistiem. 



 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”-  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars 

Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

3. Priekšlikums: Papildināt Komisijas nolikumu ar 34.punktu šādā redakcijā: Komisijas 

lēmumu turpmāko izpildi nodrošina budžeta tāmes izpildītāji.  Iesniedza Juzefa Kļava. 

J. Kļava skaidro 3. un 4. priekšlikuma būtību.  

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis. 

A. Pinkena viedoklis, lai priekšlikumu varētu atbalstīt nepieciešams juridiskā 

speciālista viedoklis.   Lēmumprojektu neatbalstīs. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”-  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis 

Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  

7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

4. Priekšlikums: Papildināt Komisijas nolikumu ar 35. punktu šādā redakcijā: Kontroli par 

komisijas lēmumu izpildi nodrošina pašvaldības izpilddirektors. Iesniedza Juzefa Kļava. 

A. Pinkens jautā, ja šāds punkts netiek iekļauts, tad izpilddirektoram šis pienākums 

nav jāveic? 

J. Kļava atbild, ka Budžeta komisijas nolikuma redakcijā šāds punkts nav un uzskata, 

ka nepieciešams iekļaut. 

A. Pinkens lūdz D. Tabulēvicas viedokli. 

D. Tabulēvicas viedoklis, ka nolikuma grozījumi ir nekorekti. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu.  

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”-  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis 

Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 



“PRET” -  

7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

5. Priekšlikums: 7.1.4. izskata un izvērtē pašvaldības iestāžu un struktūrvienību vadītāju 

(turpmāk– budžeta tāmes izpildītājs) iesniegtos budžeta projekta pieprasījumus, ja to vērtība 

pārsniedz 500 eiro, kā arī sniedz atzinumu par līdzekļu piešķiršanu konkrētām budžeta 

programmām. Iesniedza Ainis Stūrmanis. 

A. Stūrmanis skaidro priekšlikuma būtību. 

Plkst. 16.01 pievienojas I. Norenberga 

Jautājumus uzdod A. Pinkens, L. Pīlēģis.  

Starp deputātiem, D. Tabulēvicu un L. Rollandi notiek diskusija. 

Plkst. 16.10 nav redzama I. Brūna-Labāne 

Plkst. 16.14 aiziet A. Stūrmanis 

Plkst. 16.14 pievienojas I. Brūna-Labāne 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”-  
5 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, 

Gundars Sebris, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Eva Kārkliņa, 

Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Andis Astrātovs) 

“ATTURAS” -  3 (Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums noraidīts. 

 

Plkst.16.24 nav redzama I. Brūna-Labāne 

6. Priekšlikums: Papildināt ar 27.' punktu 27.' Komisijas protokolus izsūta iesaistītajām 

institūcijām ne vēlāk kā trešajā darba dienā pēc sēdes. Iesniedza Aldis Pinkens. 

A. Pinkens sniedz skaidrojumu par izteikto priekšlikumu. 

Plkst. 16.28 pievienojas I. Brūna-Labāne 

Plkst. 16.28 pievienojas O. Solovjovs 

D. Karola viedoklis, protokola izsūtīšanai nepieciešams ilgāks laiks. Iesaka veikt 

priekšlikumā labojumu – piecām darba dienām.  

J. Kļavas viedoklis, protokolu izsūtīt ceturtajā dienā pēc sēdes. 

A. Pinkens pēc deputātu ieteikumiem izsaka priekšlikumu: Papildināt ar 27.' punktu 

27.' Komisijas protokolus izsūta iesaistītajām institūcijām ne vēlāk kā ceturtajā darba dienā pēc 

sēdes.  

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”- 

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis 

Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Andis Āboliņš) 



“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

Plkst. 16.34 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 16.48 sēde turpinās 

 

7. Priekšlikums: Papildināt nolikumu ar 7.3.3 punktu šādā redakcijā: 7.3.3 budžeta komisija 

sniedz savu atzinumu, ja institūcijas plānotā preces vai pakalpojuma summa ir lielāka 

par 500 EUR. Iesniedza A. Pinkens. 

A. Pinkens sniedz skaidrojumu par priekšlikumu. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

[Balsojums notiek paceļot roku] 

Par priekšlikumu balso:  

 “PAR”- 

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis 

Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums pieņemts. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Gundars Sebris, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  1 (Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 
 

Noraidīt lēmuma projektu “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 

29. februāra nolikumā Nr. 3/2024 “Budžeta komisijas nolikums””. 

Plkst. 16.55 aiziet M. Rozenbergs 

 

15.§ 

Par pārrakstīšanās kļūdas labošanu Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 

30. maija lēmumā Nr.171 

A. Āboliņš, I. Romaško 

 

Ziņo I. Romaško, ka Talsu novada pašvaldības domes 2024.gada 30.maijā pieņemtajā 

lēmumā Nr.171 “Par nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8870 002 0037 nodošanu bez 

atlīdzības Latvijas valsts īpašumā”  konstatēta pārrakstīšanās kļūda. Lēmuma nolemjošajā daļā 

kļūdaini norādīts kadastra numurs 8882 008 0766, kurš nepieciešamas labot. Pārrakstīšanās 



kļūdas labošana nemaina lēmuma būtību, jo fakti un tiesiskie apsvērumi lēmumā ir konstatēti 

pareizi, kā arī izdarīti secinājumi. 

Plkst. 16.56 pievienojas O. Solovjos 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 379 “Par pārrakstīšanās kļūdas labošanu Talsu novada pašvaldības domes 

2024.gada 30. maija lēmumā Nr.171”. 

 

16.§ 

Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” izdošanu 

A. Āboliņš, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica, lēmumprojektā veikti Attīstības komitejā [12.11.2024.] ieteiktie 

labojumi. Pēc labojumu veikšanas, saistošo noteikumu projekts un paskaidrojuma raksts no 

2024. gada 4.decembra līdz 2024. gada 18.decembrim publicēts Pašvaldības oficiālajā 

tīmekļvietnē sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. Pašvaldībā netika saņemti viedokļi par 

saistošo noteikumu projektu un tam pievienoto paskaidrojuma rakstu. Lēmumprojektā 

nepieciešams veikt redakcionālus labojumus. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 380 “Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

projektiem” izdošanu”. 

 

Informatīvā daļa 

17.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

A. Āboliņš, A. Pinkens, D. Tabulēvica, L. Pīlēģis, A. Rozenfelds 

 

Ziņo A. Āboliņš, decembra mēnesī notika sanāksmes un plānošanas darbi. Talsu 

novada pašvaldības zālē notika seminārs par korupcijas un interešu konflikta novēršanu, kur 

tika skaidrotas dažādas nianses, lai neveidotos interešu konflikts darbavietā. 



A. Pinkens jautā, vai ir informācija par 2025. gada darbinieku veselības 

apdrošināšanu? 

Plkst. 17.04 aiziet O. Solovjovs 

D. Tabulēvica atbild, ka tiek strādāts pie iepirkuma procesa, veselības apdrošināšana 

plānota visiem darbiniekiem. 

L. Pīlēģis jautā, kas vada Budžeta sarunas un kādā stadijā šobrīd ir Budžeta plānošana? 

A. Āboliņš atbild, sarunas vada izpildvara un izpildvaras pārstāvji. Rīkojums ir izdots 

un pie 2025. gada Budžeta tiek strādāts. 

A. Rozenfelds atbild, šobrīd veiktas pirmās pārrunas ar visām iestādēm un 

departamentiem. Iesūtītā informācija tiek apkopota. 

Plkst. 17.06 aiziet G. Bērziņš 

Plkst. 17.06 aiziet I. Brūna-Labāne 

L. Pīlēģis jautā, vai notikušas sarunas par iespējamo finansējumu skolu tīkla 

sakārtošanai? 

A. Āboliņš atbild, konkrēta saruna nav bijusi.  

Plkst. 17.08 aiziet G. Sebris 

A. Pinkens jautā, kādēļ nav sniegta atbilde par Rojas pārvaldnieka konkursa norisi? 

A. Āboliņš atbild, atbilde tiks sniegta. 

 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

18.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

A. Āboliņš, A. Rozenfelds, A. Pinkens, L. Rollande, A. Šturms, L. Pīlēģis 

 

Ziņo A. Rozenfelds, notika tikšanās ar revidentiem un pārrunāti ar revīziju saistītie 

jautājumi un aktualitātes. Notiek intensīvs darbs pie 2025. gada budžeta sastādīšanas, veiktas 

pirmās kārtas pārrunas ar visiem iestāžu un departamentu vadītājiem. Piedalījās Latvijas 

Pašvaldības izpilddirektoru asociācijas gada sanāksmē un  SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā 

slimnīca”  dalībnieku sapulcē. Notika tikšanās ar pārvalžu un departamentu vadītājiem. Ar 

Laidzes iedzīvotāju kopienas pārstāvjiem rasts kopīgs redzējums vietas attīstībai un uzsākts 

darbs pie rīcības plāna izstrādes. Dundagas ielas būvniecībā, panākta vienošanās, ka būvnieks 

un būvuzraugs novērsīs visas nepilnības dokumentācijā un līdz 19.12.2024. iesniegs būvvaldē 

izskatīšanai. Piedalījās Latvijas Pašvaldību savienības Tautsaimniecības un reģionālās attīstības 

sadarbības komitejas sēdē. Notika tikšanās ar SIA “TALSU ŪDENS”, SIA SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS”, SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” un VAS “Latvijas Pasts” 

pārstāvjiem. Lēmumprojekts par darbinieku atalgojumu, kurus skar valstī noteiktā minimālā 

alga, tiek izvērtēts un tuvākajā laikā tiks virzīts izskatīšanai. 

Plkst. 17.18 aiziet D.  Karols  

A. Pinkens jautā, kad deputāti varēs iepazīties ar iestāžu plānoto budžetu? 

L. Rollande atbild, ka šobrīd ar iestāžu vadītājiem notiek pirmreizējās sarunas, kur  ar 

iestāžu vadītājiem tiek pārrunāta budžeta plānošana prioritārā secībā. Janvāra sākumā 

deputātiem būs iespēja iepazīties ar budžetu. 

A. Pinkena viedoklis, budžeta sarunas jāvada izpilddirektorei, nevis darbiniekam 

kuram kompetence un amata pienākumi nav saistīti ar budžetu. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Plkst. 17.48 iziet A. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, kāda ir procesa virzība ar Dzimtsarakstu nodaļas lietu? 

A. Šturms atbild, ka informācija būs janvāra pirmajā pusē. 

Plkst. 17.54 aiziet A. Grīvāne-Bārda 



Plkst. 17.55 pievienojas A. Kalniņš 

A. Pinkens lūdz sniegt informāciju par Rojas muzeja vadītājas atbrīvošanu no darba. 

Plkst. 18.03 aiziet K. Kalniņš 

L. Pīlēģis lūdz, janvāra Attīstības komitejā sniegt informāciju par siltuma tarifiem 

SIA “Talsu BIO-ENERĢIJA” un SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS”.  

Plkst. 18.04 aiziet E. Kārkliņa 

 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst. 18.05 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 03.01.2025. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 03.01.2025. 

 

 


